EASTWOOD UNITING CHURCH
English Class Information
Welcome! We hope that you enjoy being part of our English Class.
At our classes you can practice speaking English in a fun and relaxed way. We help you to improve your English speaking, and to get to know more about life in Australia. We hope that you will get to know new friends as you join us in English classes.
For Monday morning classes, new students who speak no English will be accepted only on the first 3 weeks of each term.
Who are we?
Eastwood Uniting Church offers friendship to newcomers through English classes as well as assistance with English language to people from non-English speaking background who have come to live in our community.
All the teachers and helpers in the English classes are volunteers.
Class Timetable:
MONDAY MORNINGS 9.30am to 11am
TUESDAY EVENINGS 7.30pm to 9pm
These Classes are not held during the school holidays.

Extra – Bible stories in Easy English
You are welcome to join an extra class to hear and talk about the Bible, and to learn more English.
MONDAYS 11.15am to 12.15pm.

Donation 
At the beginning of each term you are invited to donate $5 to help cover the costs of running the English classes.
We will understand if you cannot donate $5 because of serious financial hardship.
Use of Phone
When you are in the class, please put your phone on silent. If you need to answer your phone, please walk outside the room to talk.
Parking Students must not use the car park under the church.
伊士活联合教会
英语课程簡介

欢迎！我们希望您会乐意成为我们英语班的成员。
在我们的课程里，您可以用趣味性和轻松的的方式来学习英语。我们帮助您提高您的英语会话能力，并了解更多关于澳大利亚的生活。我们希望您能在英语班上认识新朋友。
在周一早上的課程,我們只會在每學期開始的首三個星期一接受完全不懂英語的學生。

哪我们是谁呢？
伊士活联合教会通过英语课程向新朋友提供友谊，并向来到我们的社区里生活而沒有英语背景的朋友们提供英语帮助。

我们所有英语课程的老师和助手都是志愿者。

课程时间表:
星期一早上9:30至11:00am
星期二晚上7:30至9:00pm
学校假期停課。

此外 - 简单的英语讲解圣经的故事。
也欢迎您加入這额外的班，听听和谈论圣经，并学习更多的英语。
星期一上午11:15至下午12:15。

捐助
在每个新学期里，我们邀请您捐助5元，以帮助支付运行英语课程的费用。
如果您因为经济困难不能捐出5元，請直接告訴老師,我们会諒解。

手机使用
在课堂里，请把您的手机較至静音。 如果您必需要回答你的电话，请到教室外面通话。

泊車
所有學員不能使用教會地庫停車場。
